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Betreft: Taxivergunning Maastricht  

 
Geacht college,  
 
Het CDA krijgt klachten binnen over het bedrijf Uber. De klachten komen o.a. van taxichauffeurs die 
bij Maastrichtse taxibedrijven zijn aangesloten. Uber vraagt vaak absurd hoge prijzen. Met name de 
internationalen in onze stad weten in eerste instantie niet dat ze een veel te hoge prijs betalen en 
komen hier naderhand achter als ze in aanraking komen met andere taxibedrijven. Op drukke tijden 
speelt een bedrijf als Uber hier slim op in en soms moeten inwoners noodgedwongen, bv. vanwege 
een bezoek aan het ziekenhuis, er gebruik van maken. Taxichauffeurs van de Maastrichtse 
taxibedrijven maken zich zorgen dat het algehele imago van de taxibranche in Maastricht hiermee 
kapot wordt gemaakt. De spanningen tussen de taxichauffeurs van Maastrichtse taxibedrijven en die 
van Uber lopen op.  
 
In gemeente Tilburg hebben ze sinds een vijftal jaren een taxivergunning die alle straattaxi’s in 
Tilburg moeten hebben. Deze vergunning bewijst dat de chauffeur voldoet aan het taxikeurmerk.  
Het keurmerk is een initiatief van de Tilburgse taxibranche en de gemeente en moet de kwaliteit van 
het taxivervoer verbeteren. Een aantal criteria waar volgens het keurmerk aan moet worden voldaan 
zijn: het kennen van de weg in Tilburg, het aannemen van korte ritten en representatief, gastvrij en 
betrouwbaar zijn.  
Wij hebben hierbij de volgende vragen:  
 

1- Herkent u deze klachten over het bedrijf Uber?  
2- Welke rol vindt het college dat de gemeente hierin heeft? Vindt het college het wenselijk dat 

een wereldwijd omstreden bedrijf als Uber het imago van de Maastrichtse taxibranche 
aantast?  

3- Deelt u onze mening dat voorkomen moet worden dat het escaleert tussen de taxichauffeurs 
van beide partijen?  

4- Kunt u hierover in gesprek gaan met de Maastrichtse taxibranche en Uber?  
5- Hoe kijkt het college aan tegen een taxivergunning voor Maastricht a la Tilburg?  

 
In afwachting van uw antwoord,  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Nol Beckers 
CDA Maastricht  


